
 Protokół  XII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 21 grudnia  2015 roku 

 

Proponowany porządek obrad : 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –  

       informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

         Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu     

        Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu          

                rehabilitacji  zawodowej i społecznej, 

             b) zmian w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu, 

c) zamiaru przeniesienia kształcenia zawodowego z Technikum funkcjonującego  w ramach      

    Zespołu Szkół Nr 1 z siedzibą przy ul. Mikołaja Reja 7, 39-460 Nowa Dęba do Technikum     

    funkcjonującego w ramach Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego  z siedzibą  

   przy ul. Kościuszki 101,  39-460 Nowa Dęba,  

d) rozwiązania Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego z siedzibą przy   

   ul. Kościuszki 101,   39-460 Nowa Dęba i utworzenia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

   w Nowej Dębie z siedzibą przy ul. Mikołaja Reja 7,   39-460 Nowa Dębe, 

e) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok: 

- przedstawienie projektu budżetu, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinie Komisji Stałych Rady Powiatu, 

  - dyskusja, 

f)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

     2016-2028, 

g) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 8. Zamknięcie obrad sesji.     
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 15 radnych – 2 radnych nieobecnych. ( Lista obecności  

w załączenia - zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

proponowanego porządku obrad. 

Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd zmianie porządku obrad 

poprzez dodanie do punktu 6 ppkt „e” i „g” projektu uchwały  :  

„e” – uchwalenie budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z autopoprawką, 

„g” - „zmiany budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok  z autopoprawką”.  

oraz dodanie ppktu „h” 

„h” - ustalenia wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku  

         budżetowego 2015 - ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia jedenastej sesji-został przyjęty jednogłośnie i podpisany-15 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

przedstawił   Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Wręczono wszystkim radnym pisemną informację o działalności Zarządu Powiatu i Starostwa 

w okresie między sesjami. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 
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Dnia 18 listopada radna Krystyna Rusin złożyła interpelacje dot. budowy ciągu pieszego w 

miejscowości Dymitrów Mały przy drodze powiatowej Baranów Sandomierski – Przykop. 

Na powyższą interpelacje udzielona została Pani radnej odpowiedź pisemna. 

W dniu dzisiejszym ustne interpelacje zgłosili radni Marek OŻGA i Jacek ROŻEK. 

Zapytanie radnego Marka OŻGA dotyczyło sytuacji w Szpitalu w Nowej Dębie, a mianowicie 

czy zgodnie z zapewnieniami złożonymi na jednej z sesji przygotowany miał być Program 

Naprawczy Szpitala – czy takowy Program jest ? 

Drugie pytanie dotyczyło zaś działań podejmowanych przez Zarząd Powiatu w kwestii 

ewentualnego współfinansowania remontu drogi Grębów – Stany realizowane przez Powiat 

Stalowowolski w części przebiegającej przez nasz Powiat? 

Na oba te pytania radny poprosił o udzielenie mu odpowiedzi na piśmie. 

Radny Jacek ROŻEK zwrócił się z prośbą aby, pomimo tego że nie ma śniegu piaskarki 

wyruszyły na drogi i w związku z występującymi temperaturami poniżej zera posypały 

nawierzchnie likwidując śliskość. 

 

Ad 6). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) ) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki      

        Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez    

        Prezesa Zarządu  Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację zadań  

        z zakresu rehabilitacji  zawodowej i społecznej, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Pani Ewa KĘDZIERSKA – Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu. 

Na sale przybył radny Leszek TOMANEK godz. 13.40 – stan radnych 16. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

b) zmian w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu,, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznała radnych również Pani Ewa KĘDZIERSKA 

– Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 
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Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

c) zamiaru przeniesienia kształcenia zawodowego z Technikum funkcjonującego   

w ramach Zespołu Szkół Nr 1 z siedzibą przy ul. Mikołaja Reja 7, 39-460 Nowa Dęba do 

Technikum funkcjonującego w ramach Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza 

Kwiatkowskiego  z siedzibą przy ul. Kościuszki 101,  39-460 Nowa Dęba,  

d) rozwiązania Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego z siedzibą przy   

ul. Kościuszki 101,   39-460 Nowa Dęba i utworzenia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Nowej Dębie z siedzibą przy ul. Mikołaja Reja 7,   39-460 Nowa Dębe, 

Z treścią powyższych projektów uchwał zapoznała radnych Pani Anna ZIEMIŃSKA  

z  Referatu Oświaty, Zdrowia, Spraw Społecznych i Promocji.  

Uzasadnienie uzupełnił Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Poprosił o zabranie głosu przedstawicieli Szkół z Nowej Dęby. 

Pierwsza głos zabrała Pani Iwona STROJEK p.o. Dyrektora ZS Nr 2. Omówiła ona sytuację 

w szkole w której jest Dyrektorem. 

Nie protestowała odnośnie przeniesienia kształcenia z jednej szkoły do drugiej,  ale wyraziła 

stanowczy sprzeciw odnośnie przeniesienia siedziby do szkoły przy ul. M. Reja, tłumacząc to 

wieloletnia tradycją ZS Nr 2. 

O głos poprosił następnie Pan Robert SUSKA p.o. Dyrektora ZS Nr 1. 

Również i on omówił sytuacje w szkole którą kieruje od 1 października 2015 roku. 

Zapewnił w swoim wystąpieniu że ze swojej strony dołoży wszelkich starań aby odbudować 

prestiż tej szkoły. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Nowej Dęby Pan Wiesław ORDON, który odczytał List 

otwarty jako apel skierowany do władz Starostwa i mieszkańców miasta i gminy ( Zał. Nr 4 ). 

Kolejnym mówcą zabierającym głos był Pan Ryszard SZAFRAN.  

Zaapelował do władz Powiatu jako nauczyciel, związkowiec i mieszkaniec Nowej Dęby aby 

nie likwidować tych szkół ale dać jeszcze szanse przez rok aby wypracować program 

naprawczy i próbować wyjść z kryzysu. 

Starosta Paweł BARTOSZEK odczytał z kolei list – apel który opracowało Starostwo do 

mieszkańców, nauczycieli i uczniów nowodębskich szkół. ( Zał. Nr 5 ). 

O głos poprosił radny Jerzy SUDOŁ – Członek Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego, który 

również wystąpił z apelem aby odłożyć rok proces zamykania szkół i opracować programy 
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naprawcze. Poprosił radnych o takie głosowanie, aby Zespoły Szkół mógł jeszcze przez rok 

funkcjonować w niezmienionej formie i kształcie. 

Z takim samym apelem zwrócił się do Rady radny Jacek ROŻEK, który poprosił aby 

wyjaśnić mu dlaczego ma być zlikwidowane Liceum Ogólnokształcące z Zespołu Szkół Nr 1 

i przeniesione do Liceum istniejącego na papierze nazwanego Zespołem Szkół 

Ponadgimnazjalnych?  - o ile taki zespół powstanie  

i drugie pytanie radnego ROŻKA dotyczyło siedziby szkoły dlaczego w dwóch budynkach 

pod różnymi adresami ? 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK, stwierdzając że jest to 

jedynie wyczerpywana procedura prawna, a wypowiedź uzupełnił  Starosta Paweł 

BARTOSZEK. 

Kolejną osoba która poprosiła o głos była Pani Krystyna KOZIEJA, która zwróciła się z 

pytaniami do Burmistrza Nowej Dęby Wiesława ORDONA : ilu gimnazjalistów z klas 

trzecich wybiera się do nowodębskich szkół ponadgimnazjalnych ?. 

Drugie pytanie dotyczyło informacji czy liczba gimnazjalistów tegorocznych w porównaniu  

z ubiegłorocznymi jest rosnąca czy malejąca? 

Odpowiadając Burmistrz odesłał pytającą do Dyrektorów Gimnazjum, gdyż oni posiadają 

takie analizy. Stwierdził ponadto, że pytanie to należało by zadać w innej formie : „dlaczego 

dzieci  z gimnazjum nie chcą iść do szkół w Nowej Dębie?.” I co należy zrobić aby 

odbudować zaufanie i prestiż tych szkół.? 

Radny Tadeusz RĘKAS zadał pytanie Skarbnik Powiatu odnośnie wyliczeń jakie są koszty 

utrzymania tych szkół i o ile zwiększy się subwencja na te szkoły jak nie zostaną podjęte te 

uchwały? 

Odpowiadając Skarbnik udzieliła informacji, że takie wyliczenia będą możliwe dopiero we 

wrześniu 2016 roku po naborze do szkół. 

Z kolei radny Rękas stwierdził, że w tej całej dyskusji i poczynaniach zapomniano jak gdyby 

o najważniejszym, a mianowicie o uczniach i zaapelował aby o tym nie zapominać przy 

uchwalaniu tych uchwał. 

Na zakończenie dyskusji głos zabrał radny Wacław Wróbel, który przypomniał, ze w miesiącu 

maju na sesji zadał pytanie „czy Zarząd czyni jakieś starania w zakresie  przeprowadzenia 

jakaś restrukturyzacji szkół ? Odpowiedź jaką uzyskał była dość lakoniczna i wynikało z niej, 

żeby nic nie powiedzieć, że by się nie przyznać do tego co się ma zamiar robić ze szkołami, -   
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czyli nic nie wynikało . 

nie prawdą jest to, ze według radnego Wróbla, że połączenie tych szkół poprawi wszystko –

efekty ekonomiczne i nauczanie. Zależy to zupełnie od czego innego. 

Zlikwidowanie liceum w Nowej Dębie niczego nie zmieni wręcz przeciwnie zaniży jeszcze 

poziom nauczania. 

Zaapelował aby odstąpić od zamiaru likwidacji i połączenia tych szkół i pozostawić je w 

takiej formie w jakiej funkcjonują. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o opinie do proponowanych uchwał. 

Opinię pozytywną do projektu „c” przedstawiła Pani Krystyna KOZIEJA – Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c” „ZA” głosowało 7 radnych, 9 było „PRZECIW” , 

nikt się „NIE WSTRZYMAŁ OD GŁOSU”. 

Uchwała została odrzucona przez Radę. 

Opinię pozytywną do projektu „d” przedstawiła również Pani Krystyna KOZIEJA – 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d” „ZA” głosowało 7 radnych, 9 było „PRZECIW” ,  

nikt się „NIE WSTRZYMAŁ OD GŁOSU”. 

Również i ta uchwała została odrzucona przez Radę. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Przystąpiono do procedowania kolejnych uchwał. 

e) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z autopoprawką : 

- przedstawienie projektu budżetu, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinie Komisji Stałych Rady Powiatu, 

  - dyskusja, 

Z głównymi założeniami budżetu zapoznał radnych Starosta Tarnobrzeski Paweł 

BARTOSZEK.( zał. Nr 6 ). 

Po wystąpieniu Starosty Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek 

TOMANEK odczytał opinię RIO o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na rok 2016 wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi. 

(Zał. Nr 7). 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji Stałych aby odczytali 

opinie do projektu uchwały budżetowej w następującej kolejności : 

- Pani Krystyna KOZIEJA – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

- Pan Marek ZIĘBA – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej  

- Pan Tadeusz RĘKAS – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony  

  Środowiska,    

oraz Pan Jerzy SUDOŁ Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów końcową opinię do projektu budżetu na 2016 rok. 

Po wystąpieniu Przewodniczących komisji  wywiązała się dyskusja. Jako pierwszy głos 

zabrała Pani Krystyna KOZIEJA – Członek Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Stwierdziła, że jako Członek Zarządu a przede wszystkim jako radna gminy Grębów nie 

popiera tego budżetu, ponieważ Zespół Szkół Nr 1, którą przegłosowano na nie - będzie 

współfinansowany ze środków innych szkół, głównie ze Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w  Grębowie, który zasilał funkcjonowanie szkół nowodębskich. 

Sprzeciw radnej Kozieji wzbudziło również to, że inwestycje głównie drogowe na terenie 

gminy Grębów zostały pominięte. 

Kilkakrotnie podejmowane były na posiedzeniach Zarządu starania radnej Kozieji, aby 

umieścić w planach budżetu chodnik relacji Grębów – Nowy Grębów oraz ścieżka rowerowa 

Zabrnie w kierunku Grębowa do ronda oraz odwodnienie w Stalach. Inwestycje te nie 

znalazły poparcia Zarządu. Radna Kozieja zwróciła się w tym miejscu  do radnych którzy 

głosowali przeciw likwidacji Szkoły, aby wskazali środki w budżecie jakie będą potrzebne na 

pokrywanie kosztów utrzymania tych nowodębskich szkół i jako jedno ze źródeł 

zaproponowała aby środki na drogę przy ul. Kościuszki w Nowej Dębie w kwocie ponad 1 

milion złotych przeznaczyć na Szkoły. 

Kolejnym który zabrał głos w tym temacie był radny Tadeusz Rękas. Wskazał, że nasz budżet 

w dużej mierze zależny będzie od budżetu państwa który zostanie niebawem uchwalony. 

Pochwalił Starostę i podziękował za to że jest to rok w którym Starostwo nie zaciągnęło 

kredytu. 

Radny Wróbel ogłosił, że Klub Radnych PIS zagłosuje za przyjęciem uchwały budżetowej. 

Radny Jerzy Sudoł stwierdził, że z przykrością przyjął wypowiedzi radnej Kozieji. 

Szkoły zawsze były traktowane po równo. 

 



-   8   - 

 

Radny Marek Ożga stwierdził, że jest to budżet nie rozwoju a stagnacji. Za zbyt niską uznał 

kwotę na inwestycje drogowe jakie się przeznacza.  

Nie zgodził się z wypowiedzią radnej Kozieji. Według niego SOSW w Grębowie jest 

niedofinansowany. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła udział w podatku dochodowym od osób fizycznych Powiatu. 

Radny Sudoł zgłosił wniosek, aby na następną sesję przygotować dokładne wyliczenia jaki 

jest wysokość PIT na mieszkańca w poszczególnych gminach. 

Radny Marek Ożga po raz kolejny stanął w obronie SOSW w Grębowie i stwierdził, że środki 

dla Ośrodka powinny być coraz wyższe. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 13 radnych, 3 – „PRZECIW”, nikt nie  „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”.  

Kolejny ostatni projekt uchwały będący przedmiotem dzisiejszych obrad dot.  

f)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

     2016-2028, 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Leszek TOMANEK odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2016 – 2028, ( Zał. Nr 8 ), 

Salę narad opuścił Wicestarosta Krzysztof PITRA – stan radnych 15. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 14 radnych, 1 - „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

g) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok z autopoprawką, 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 
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„ZA” głosowało 15 radnych -  wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 h) ustalenia wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku  

    budżetowego 2015. 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 14 radnych, 1 - „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

 

Ad 8 ).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji., życząc wszystkim obecnym Wesołych i 

Zdrowych Świąt oraz Wszystkiego Najlepszego w nadchodzącym 2016 roku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 

 


